
Erhvervs, Vækst- og Eksportudvalget

Til: Transportministeren

Dato: 30. august 2012

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

ERU alm. del

Spørgsmål 329
Mener ministeren, at det er rimeligt, at det kommunalt og statsligt ejede Me-
troselskabet har råd til at hyre så dygtige advokater, at de forretningsdrivene,
der i forvejen har mistet mange penge pga. byggeriet, aldrig får råd til at ham-
le op med dem og dermed bliver "jordet", når de søger erstatning? (jf. artiklen
”Metro-advokater tjener kassen – ramte naboer får en lang næse” i Politiken
den 28. august 2012.)

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Hans Kristian Skibby (DF).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Hans.Skibby@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Karin Gaardsted
formand
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